
Bylderup-Lendemark Vandværk I/S Generalforsamling 

Mandag den 26. februar 2024 Kl. 19.00 på Slogs Herreds Hus 

Fremmødte 21 personer 

Referat: 

Valg af dirigent 

• Jan Toft Jensen blev valgt 

• Generalforsamlingen er lovligt varslet (har været i ugebladet) 

• Torkild og Per blev valgt som stemmetæller  

• Der blev påpeget i at der ikke er et budget på dagsorden. Dirk forklaret at budget er lavet 

af Johan og ham. 

Beretning om det forløbne år 

• 1 vandbrud den 17.december et mindre rørbrud på Nystadvad  

• I februar var der lidt kolibakterie ved cafeteriaets vandprøve – der blev efterfølgende lavet 

en ny prøve som intet viste.  

• Der er taget 5 vandprøver i 2023  

• 1 ny tilslutning 

• Skiftet sandfilter i der tredje bassin. Der er blevet drøftet at filter i det første bassin skal 

skiftes muligvis i 2024. Filtret i det andet bassin blev skiftet i 2022 

• 50.811 vand pumpet ud 

• Der har været afholdt 2 møder med vandrådet i Aabenraa kommune, hvor flere 

bestyrelsesmedlem har deltaget. 

• Der har været 2 bestyrelsesmøder i løbet af året, dog snakker de løbende i løbet af året. 

• Aflæsning i vandurene – der er 2 forbruger som har fundet ud af at de har brugt for meget 

vand (rørbrug). Det er forbrugerens eget ansvar at tjekke vandforbruget. 

• Spørgsmål til beretning ved man hvor meget vand der pumpes ud gennem årene. 

Forbruget vi pumper ud, ligger stabilt i gennem årene.  

Det reviderede regnskab forelægges 

• Regnskabet blev gennemgået  

• Spørgsmål til regnskab – måleaflæsningsgebyr mangler så regnskabet kunne have været 

16.000 kr. bedre. Punktet er blevet drøftet med revisorerne og aflæsningen er den 31.12 

og regningen bliver sendt i januar så derfor blev de enig om at det skulle med i regnskabet 

2024.  

• Der er i år sendt en regning på 43 kr. pr forbruger, i 2024 vil Arwos kun give 15 kr. pr. 

forbruger. Dette er blevet besluttet på vandrådets møde i Aabenraa kommune.  

• Regnskabet blev godkendt  

 



Budget 

• Blev gennemgået – målet for vandværket er vise at regnskabet forventes at gå i 0 kr. 

• Spørgsmål: 

o Renteudgifter bank var der en bemærkning på.  

o Investeringsplan bliver lavet men om det bliver overholdt vil bestyrelsen ikke love.  

• Budget blev godkendt  

Valg af medlemmer og suppleant til bestyrelsen 

På valg er 

• Maik Nielsen – genvalgt  

• Dirk Bucka Andresen – genvalgt  

• Henning Petersen (suppleant) – genvalgt  

Valg af revisor og suppleant 

På valg er  

• Ejvind Christensen modtager ikke genvalgt  

• Heinke Petersen og Henrik Nielsen blev valgt 

Valg af revisorsuppleant 

• Jan Toft Jensen (revisorsuppleant)  

Behandling af indkomne forslag  

• Ingen indkommende forslag  

Eventuelt 

• Der er nogle steder i byen, hvor der kan stilles flere vandure op. Måske skal 

vandforbrugsprisen for private og landbrug være ens. Et ønske at det diskuteres i 

bestyrelsen. 

• Dirk takkede Ejvind for mange års arbejde som revisor.  

 

 

 

Referent: Lone Andresen 


